
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 19-2-2014 
 
 
Fernando Lucio 
 
Quisiera preguntar a todos los grupos políticos, qué grado de 
responsabilidad estaréis dispuestos a asumir delante de los vecinos, 
cuando el tanatorio se convierta en crematorio, como ya ha sucedido en 
otras poblaciones vecinas y teniendo en cuenta el “servicio integral” que 
ofrecen estas empresas. 
 
La senyora Haro: 

“Nosaltres, com vosaltres sabeu, vam tenir una reunió, i continuem pensant que 
no volem el crematori, i estarem a sobre del tema.” 

 
Josep Martin 
 
En relació al punt 5 del ple ordinari de l’Ajuntament del 12 de desembre 
del 2013, sobre el dictamen proposant l’aprovació de conveni urbanístic 
relatiu a la permuta de la finca situada a la confluència dels carrers Nord i 
Andreu Amat per la finca situada a l’Avinguda Jacint Esteve i Fontanet, 
112 
Pregunta per l’equip de Govern i tots els grups polítics: 
En vista de les al·legacions i les signatures de suport del veïnat en contra 
de la possible instal·lació del tanatori al c/ Nord – c/ Andreu Amat, quina 
és la posició actual de tots els grups polítics? S’està valorant la 
reubicació proposada per tots els veïns? 
 
 

La senyora Haro: 

“Nosaltres, tal com vam parlar amb vostès quan vam mantenir la reunió, 
continuem pensant que la tercera via era l’opció. Si no estan per la labor, 
intentarem fer més reunions fins que aconseguim trobar el lloc adient. Reitero 
la meva resposta que us vaig donar, i el meu company us farà algun 
aclariment.” 

 

El senyor Ortega: 

“Sí, simplement, jo no vaig poder tenir la sort de poder assistir a la reunió, 
perquè potser us hauria portat alguna dada que he pogut llegir en algun punt. I 
ho dic perquè en raó al sentit comú, us explicaré, perquè podem fer moltes 
propostes però que siguin correctes o coherents. 



Aviam, punt un. O sigui, que estem d’acord amb el tanatori, que hi ha d’haver 
un tanatori i hi ha un dret a un tanatori, és el que hi ha, hi ha un dret a tanatori. I 
o ho autoritzem, o el tindrem, amb la qual cosa, sempre el tindrem. La proposta 
del lloc, és una proposta de lloc. Les propostes que es fan ara, en aquesta 
reunió, algú us hauria d’haver dit dues coses: primer, solar. Es parla del solar 
que hi ha al darrere del cementeri municipal, que és el Parc de la Fontsanta. Jo 
us proposo un altre lloc: la plaça Mireia. A fi de comptes, només pertany al Parc 
de Collserola. Perquè és igual tractar de segregar una zona verda a Parc de la 
Fontsanta, que pertany a diferents municipis, com al Parc de Collserola. És 
impossible, serà impossible. Llavors, fer volar coloms té un recorregut molt curt, 
i d’això algú ha de dir la veritat. 

I punt dos: el solar que està al costat de la deixalleria, us recordareu 
segurament molts de vosaltres, era l’antiga Autofira. Això és propietat privada. 
Sabeu quant val aquest solar, que avui ho he verificat amb el propietari, amb un 
dels socis? Disset milions d’euros. Si algú els vol pagar, doncs li vendran. I 
també està amb un executiu d’expedient d’expropiació, i em sembla que van 
per quaranta-quatre. O sigui, imagino que... Sí, sí, unes bajanades brutals. Vull 
dir que hem de ser conscients que no ens agraden coses, no ens agrada tenir 
els contenidors de les deixalles davant de casa nostra però els tenim, no ens 
agraden moltes coses, però a vegades hem de ser sincers, que n’hi ha coses 
que són possibles e impossibles, i que podem intentar buscar ubicacions i 
sentit comú, però el que no podem fer és dir coses que no són raonables. 

I repeteixo, ojalá sortís una tercera ubicació, ojalá, però Esplugues té un 
problema molt greu, el coneixeu tots: tenim 4,4 quilòmetres quadrats de 
territori, no hi ha més que això. No és Sant Just, no és Begues, no és Sant Boi, 
tenim 4,4 quilòmetres quadrats, i per desgràcia, impera una llei per sobre de tot 
el que puguem dir municipalment, que és l’atorgament de llicències 
automàticament, i això ens pot passar. Llavors, resolt tot això i escolta, 
encantats de la vida. Per què munten aquí un territori per fer dos o tres serveis 
a la setmana, si no sé ni per què ho munten? Però ho volen muntar. Com si 
volen muntar el Frankfurt Pedralbes una sucursal aquí i no vendre frankfurts, no 
ho sé, però té un dret. Però sobretot, el Partit Popular no és que estigui a favor 
del tanatori, no està a favor del tanatori, però si per desgràcia –o per sort– 
l’emprenedoria privada fa que sigui així, doncs serà així, però busquem un altre 
lloc ràpid, si existeix a Esplugues. Si no, els podem dir: repenseu-ho i no us 
instal·leu. Però res més, eh? Això és el que us volia dir. 

Gràcies.” 

 

 
 


